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Installatie burgemeester Bob Vostermans, Peel en Maas, 1 oktober 2024  

 

Beste mensen, beste raad, college, vrienden en familie van de heer Vostermans, en 

natuurlijk: beste Bob,  

Hij steekt de Maas voor u over. 

Dat is nogal wat hè? 

In het hoge noorden of in de Randstad zullen ze dat niet begrijpen – maar u en ik kennen 

er de betekenis van.  

Een rivier – ónze rivier – is niet zomaar een waterstroom, maar werkt soms ook als 

culturele grens of als barrière tussen identiteiten.  

Ik vind het dan ook fantastisch wanneer er mensen zijn die zo’n grens willen slechten. 

Heb het zelf ook gedaan bijna 3 jaar geleden en dat is mij heel goed bevallen.  

Overigens is het voor Bob niet de eerste keer. 

Tegelen,  

Velden,  

Venlo,  

Horst aan de Maas,  

Beesel  

en nu Peel en Maas.  

Zoals de Maas meandert door het landschap, doe jij dat als bewoner en bestuurder van 

Limburg. 

Met de overtocht die nu voor je ligt, laat je een mooie buurgemeente achter je – en stap 

je een prachtige gemeenschap binnen.  

Een gemeenschap die aardig wat jaren heeft genoten van de vele kwaliteiten van 

burgemeester Delissen. 

Ik heb het vorige week al gezegd bij haar afscheid, maar zeg het hierbij opnieuw: 

dankjewel, Wilma. 

 

Bob, 

Je hebt er een aantal mooie jaren op zitten ‘aan de overkant’ en komt binnen met de 

nodige relevante ervaringen.  



2 
 

 

Je weet inmiddels wat er komt kijken bij het burgemeesterschap. 

Je voelt de liefde voor de rol en je bent heel erg bekend met deze regio uiteraard en met 

de uitdagingen van het vak.  

Dat zijn er nogal wat, beste mensen.  

Neem alleen al de stevige positie die een burgemeester heeft in de aanpak van 

ondermijnende criminaliteit.  

Dat is een pittige handschoen om op te pakken, maar zeer belangrijk voor de 

bescherming van onze democratische waarden.  

Ondertussen zien we ook dat de druk op het ambt toeneemt, de laatste jaren.  

Het vergrootglas waaronder je werkt wordt ieder jaar iets scherper. 

En hoe uitdagend het ook is, er zijn er nooit twee van je: er bestaat geen kopie.  

Ik vind het belangrijk om dat vanavond te zeggen.  

Niet om Bob bang te maken – want dat is hij niet zo snel. 

Maar wel om dit met elkaar te onderkennen. 

We mogen best een beetje zuinig zijn op onze Limburgse burgemeesters.  

Ze moeten natuurlijk een tijdje mee kunnen. 

Dat is goed voor henzelf – en wij hebben er als bewoners dan ook het meest aan…  

Want er staat nogal wat te gebeuren in onze gemeenten.  

Denk alleen al aan de landbouw, de energietransitie, of de vraag naar woonruimte.  

Het zijn zaken die niet primair op het bordje van de burgemeester liggen, maar op dit 

moment wel de hele gemeenschap bezig houden.  

De verschillen tussen inwoners zullen de komende jaren wel eens zichtbaarder kunnen 

worden dan ooit – en dan is het des te belangrijker dat er een bruggenbouwer in huis is.  

Iemand die er voor waakt dat iedereen onderdeel blijft van onze samenleving.  

Het is als je het allemaal afpelt uiteindelijk één van de belangrijkste taken van een 

burgemeester. En laten jullie met deze burgemeester nu bij uitstek een echte 

bruggenbouwer hebben binnengehaald.  
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Beste mensen, 

Ik hecht er ook aan om vandaag iets anders hardop uit te spreken. 

En dat gaat over de Bob als mens buiten het formele werk als burgemeester. 

Het wordt altijd overal benoemd wanneer een jonge moeder aan een veeleisende baan 

begint.  

Vandaag hebben we het eens over een jonge vader,  

42 lentes, met vier kinderen: Fleur, Loïs, Cato en Teun.  

Bob, je hebt natuurlijk óók een rol te spelen in je gezin. 

Combineer het zoals dat in 2024 en daarna kan, zou ik willen zeggen. Jij en Yvon weten 

hoe je dit samen aankunt als stel. Ook dat is een mooi voorbeeld aan de gemeenschap.  

 

Beste mensen,  

U heeft een boeiende burgemeester binnengehaald, uit maar liefst 29 kandidaten.  

U zocht een burgemeester die – ik citeer uit de profielschets – ‘inwoners, raad, college en 

organisatie durft mee te nemen naar de nieuwe tijd.’ 

Ik zou willen stellen: dit is gelukt. 

Maar… dat kunnen we natuurlijk eigenlijk pas achteraf beoordelen. Eerst maar eens aan 

de slag. 

Z’n papieren zijn in elk geval goed! 

Als oprichter van de K80, een netwerk voor gemeenten tot 25.000 inwoners – is Bob er 

eentje die weet dat je de krachten moet bundelen.  

En in zijn motivatie kwamen de woorden ‘initiatief nemen’ veelvuldig terug.  

Die nieuwe tijd gaat u hier samen vast en zeker maken. 

Er liggen hier genoeg uitdagingen klaar, in een mooie gemeente, met prachtige kernen 

met elk een eigen signatuur. 

Het behouden van tradities en waarden en het ontdekken van de toekomst zullen onder 

Bob’s hoede ongetwijfeld hand in hand blijven gaan.  

Ik ben heel benieuwd welk nieuw op te richten netwerk er nu al in je hoofd zit, Bob. 
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Beste Yvon, Fleur, Loïs, Cato en ook de kleine Teun, 

Toen jouw man, toen jullie papa, burgemeester van Beesel werd, waren jullie nog met z’n 

viertjes.  

Het was januari 2020.  

Corona kwam er aan en we wisten toen nog niet hoe ontwrichtend dat zou gaan zijn. 

Bij de installatie zei de toenmalige gouverneur destijds dat Bob Vostermans iemand is die 

zich graag laat uitdagen. 

Uitdagend was het vorige eerste jaar als burgemeester in coronatijd zeker geweest.  

Nu gaat het vast anders zijn. 

Een minder hectische start, mag ik voor iedereen hopen. 

En het is jullie van harte gegund. 

 

Beste Bob, 

Ook in de jaren die volgden op de pandemie, heb je in Beesel laten zien met hoeveel 

passie jij het burgemeesterschap invult. 

Als voorzitter van de raad, als luisterend oor, als boegbeeld van de gemeenschap, tot 

toneelspeler aan toe… 

… maar laat ik daar maar niet ‘de draak mee steken’.  

(Het is natuurlijk een prachtige herinnering, het meespelen in zo’n belangrijk evenement 

voor de regio) 

Ik wens je voor nu een heel goed begin toe, en in de jaren die gaan volgen, het 

allerbeste! 

Maak er een mooie tijd van hier.  

En aan de inwoners, gemeenteraad en de ambtenaren van Peel en Maas zou ik willen 

zeggen:  

U heeft een burgemeester binnengehaald die in Beesel heeft laten zien dat hij de kracht 

van gemeenschapszin tot in zijn vezels kent.  

Iemand die altijd blijft geloven in het goede. 
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Ik wens u samen het allerbeste toe.   

Dank u wel.  


